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gemeenteraad 

zittingsverslag 
 
Zitting van maandag 17 december 2018 om 20:00 uur 

raadzaal, Verhoevenlei 11, 2930 Brasschaat 
 

Aanwezig: Jef Konings - voorzitter 
Jan Jambon - burgemeester 
Dirk de Kort, Adinda Van Gerven, Sophie De Roeck, Karina 
Speleers-Hans, Niels de Kort, Bart Brughmans en Philip Cools - 
schepenen 
Myriam Van Honste, Robert Van Deuren, Dimitri Hoegaerts, 
Mieke De Bats, Camilla Decleer, André Van Mechelen, Kristel 
Geubels, Steven Broos, Barbara Ophoff, Hugo Dirks, Lutgart 
Smekens, Tom Versompel, Rudi Pauwels, Walter Maes, Luc 
Van der Schoepen, Martine Boehme-Willemen, Inez Ven, Ilya 
De Roey, Hendrik De Maeyer, Jan Van Leuven, Ellen Somers 
en Goele Fonteyn - raadsleden 
Ward Schevernels - algemeen directeur 
 

Afwezig: Luc Sevenhans - schepen 
Koen Verberck - raadslid 
 

 
 
Luc Van der Schoepen raadslid  vervoegt de zitting vanaf punt 8. 
 

 
OPENBARE ZITTING 
 
Werking en organisatie 
Interne orde 
 
1 Notulen en zittingsverslag van de openbare zitting van de gemeenteraad 

van 26 november 2018. Goedkeuring. 
 
Raadslid Dirks vraagt om een stand van zaken in de afwikkeling van het Schelde 
Landschapspark. 
Raadslid Versompel antwoordt dat hij probeerde de voorzitter al te contacteren, maar 
kreeg geen gehoor. Vorig jaar werd gesteld dat de vereffening zou kunnen afgesloten 
worden in december 2018 waarbij een positief saldo zou verdeeld worden onder de 
deelnemende gemeenten. Hij heeft evenwel nog geen nieuws. 
Raadslid Dirks stelt voor dat het college een brief verstuurd aan de voorzitter. Hij wijst 
er op dat er afspraken werden gemaakt. Hij wil niet dat dit op de lange baan wordt 
geschoven. Het getuigt van weinig respect voor de gemeenteraad dat men niet 
antwoord op de gestelde vragen.  
GOEDGEKEURD 
 
2 Einde verhindering burgemeester. 
 
3 Einde verhindering schepen. 
 
Lokale politie 
Financiën en logistiek politie 



 

2 van 11 

 

 
4 Politiebegroting 2019.  Goedkeuring. 
 
Raadslid Dirks heeft een aantal bedenkingen bij deze begroting. Hij merkt eerst en 
vooral op dat hij het opmerkelijk vindt dat er geen begrotingsonderrichtingen zijn die 
moeten nageleefd worden bij de opmaak van een politiebegroting. Hij had zich 
voorgenomen de vraag te stellen aan de minister van binnenlandse zaken, maar dat is 
momenteel niet meer zo eenvoudig.  
Verder ziet hij een verhoging van de kosten voor de bezoldiging van het operationeel 
politiepersoneel met 450.000 euro. Hij merkt op dat dit geen geringe verhoging is. 
Opvallend is dat de kosten voor beroepsopleiding niet stijgen. Hij vraagt hoe men 
nieuw personeel dan wil opleiden als men er geen geld voor voorziet. 
Een derde bemerking betreft de gemeentelijke toelage. Die stijgt van 4.1 miljoen euro 
tot 5.1 miljoen euro. Dat komt neer op 125 euro per inwoner. Hij heeft daar op zich 
geen probleem mee, maar vraagt toch dat men inzet op drie prioriteiten. Een eerste is 
veilige schoolomgevingen. Hij vraagt om de nodige preventiemaatregelen en om de 
aanpak van de zwarte punten. Hij denkt bijvoorbeeld aan de uitgang van het GIB. Het 
is alleszins positief dat men instapt in het project “route to scool". Een tweede prioriteit 
waar Brasschaat 2012 om vraagt is een versterkte inzet en een verhoogde 
herkenbaarheid van de wijkagenten en de fietsteams. Hij hoopt dat de wijkagenten 
meer op straat komen, zodat de buurtbewoners hun wijkagent beter leren kennen. De 
initiatieven via de Brasschaatse film zijn goed, maar een hogere zichtbaarheid op 
straat is ook nodig. Ten derde vraagt zijn fractie om verscherpt toezicht, zowel voor 
fietsers als voor automobilisten. Hij verwijst bijvoorbeeld naar een situatie, die hij zag, 
waarbij een fietser zonder verlichting ’s avonds werd voorbijgereden door een 
patrouille. De fietser werd daar niet op aan gesproken. Hij vindt dat jammer.  
Ten slotte leest hij dat er 130.000 euro wordt voorzien voor de uitbreiding van het 
ANPR-netwerk. Hij veronderstelt dat hiermee bijkomende camera’s worden voorzien. 
Hij hoopt dat deze niet enkel zullen ingezet worden voor nummerplaatherkenning 
maar ook voor snelheidscontroles. 
Brasschaat 2012 zal deze politiebegroting wel goedkeuren. 
 
Raadslid Hoegaerts juicht het toe dat er bijkomende investeringen zijn in veiligheid, 
geweldbeheersing en preventie. Hij vraagt of de overlastcamera en de 
zwerfvuilcamera twee verschillende toestellen zijn. Een van deze zou ook al een tijdje 
buiten dienst zijn. Hij vraagt of dat kan toegelicht worden. 
 
Burgemeester Jambon zal de vraag inzake de begrotingsonderrichtingen overmaken 
aan de minister van binnenlandse zaken.  
 
Schepen D. de Kort antwoordt dat er zowel een zwerfvuil- als een overlastcamera is. 
De ene is in gebruik, de andere wordt binnenkort geleverd. Hij merkt op dat de 
zwerfvuilcamera echt werkt. Dat ziet men aan het aantal proces-verbalen. Iedereen is 
gewaarschuwd. Vooral de inzet in de omgeving van de glasbollen is erg effectief. Om 
die reden werd beslist een tweede te bestellen. 
 
De korpsadviseur merkt op dat de kosten voor het operationeel kader inderdaad 
gestegen zijn. Er was, zoals men weet, een groot te kort op de invulling van het 
middenkader. Er werd ingezet op de aanwerving. Ook op deze gemeenteraad is een 
aanwerving voorzien. Ze verwijst ook naar de eerdere beslissing van de raad waarbij 
5 plaatsen voor hoofdinspecteurs werden open verklaard. Dat vertaalt krijgt nu 
natuurlijk een vertaling in de begroting 2019. 
Inzake het budget voor opleiding wordt het huidige budget inderdaad voorlopig 
aangehouden. Er zal worden ingezet op werkplekleren.  
 
Schepen Brughmans merkt op dat inzake de stijging van de dotatie deze te verklaren 
is door de stijging van de personeelsuitgaven met 288.000 euro, onder meer door de 
overgang naar hogere barema’s en door de uitwerking van het sociaal akkoord. 
Verder werd eerder het overschot te hoog geraamd. Dat overschot moet nu verwerkt 
worden en komt neer op zo’n 428.000 euro. Samen verklaart dat een groot stuk van 
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de verhoging.  
 
De korpsadviseur merkt op dat ze de lijst met de voorziene 
verkeersveiligheidsprojecten voor de scholen zal bezorgen.  
 
Raadslid Van Mechelen wil gezien de actualiteit aandacht vragen voor de 
problematiek van het vuurwerk. Hij merkt op dat honden en vooral paarden erg veel 
last hebben van het vuurwerk. In het verleden is er zelfs een dier gestorven. Hij vraagt 
aandacht voor de problematiek, voor in de wijken met manages, zoals Mishagen en 
Dullingen.  
 
Burgemeester Jambon antwoordt dat er met politie zal overlegd worden. Men zal 
onderzoeken of men maatregelen kan nemen, hij merkt op dat er in bepaalde wijken 
inderdaad veel paarden zijn.  
GOEDGEKEURD 
 
Ondersteunende diensten 
Interne organisatie 
 
5 Zorgbedrijf Brasschaat. Statutenwijziging. 
 
Financiën 
 
6 Politiezone Brasschaat. Vaststelling gemeentelijke dotatie 2019. 
 
7 Brandweerzone Rand. Vaststelling gemeentelijke bijdrage 2019. 
 
8 Gemeentebudget 2019. Goedkeuring. 
 
Raadslid Broos wenst traditiegetrouw de diensten te bedanken voor het beantwoorden 
van de vele technische vragen. Hij vindt dit een vreemde begroting, in die zin dat hij 
zich afvraagt of dit eigenlijk wel een begroting is. Hij vindt weinig achterliggende 
ideeën terug, dit is een begroting van een ploeg in lopende zaken. Zijn fractie wacht 
dan ook vooral begrotingswijziging 1 af, zij het met een bang hart. 
Hij merkt op dat een aantal zaken niet werden opgenomen. Dat is vreemd. Zo is er 
een lage inschatting van de investeringen. Hij weet dat dit een inschatting is, maar 
een vermindering van zo’n 300.000 euro per jaar is niet weinig.  
 
Verder is het zo dat rond deze tijd de infrastructuurtoelages aan de sportclubs worden 
toegekend. De aanvragen voor de toelagen werden ingediend en de sportraad 
verleende advies. Hij merkt op dat het college die toelages niet heeft opgenomen in 
de begroting. Het gaat toch over zo’n 90.000 tot 110.000 euro voor 2019. Hij vraagt of 
dit geen opsmuk is van de begroting. 
 
Er worden een aantal werken opnieuw uitgesteld of vertraagd, met name het fietspad 
in de Voshollei. Hij merkt op dat men voorrang heeft gegeven aan de aanleg van extra 
parkeerplaatsen. Dat is een keuze die hij betreurt. 
 
 
Er is een toelage voorzien voor de opmaak van het mobiliteitsplan en een sneltoets. 
Hij merkt op dat de gemeentelijke begeleidingscommissie zo snel mogelijk moet 
bijeen komen en dat om geen subsidies mis te lopen. Hij merkt op dat in huishoudelijk 
reglement wordt vermeld dat elke fractie vertegenwoordigd is, met raadgevende stem. 
Het lijkt er op dat men die leden niet gaat uitnodigen. In dat geval zou de bijeenkomst 
niet geldig zijn. Hij vindt dat het reglement moet nageleefd worden en dat men dit niet 
op een drafje mag doen. Men moet de raad hierin respecteren. 
 
Verder kon het project met Buur rond de kernversterking niet voor de verkiezingen 
worden opgestart. Hij vraagt of de aangepaste plannen al gekend zijn. 
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Ten slotte is er de verkoop van gronden aan hoek van de Prins Kavellei en de 
Bredabaan. Momenteel is daar een terras. Hij vraagt of men al plannen heeft met die 
verkoop en of men bepaalde voorwaarden zal opleggen. Is men van plan om daar 
bijvoorbeeld bebouwing toe te laten of wil men een terras behouden. Hij merkt op dat 
het pand op de hoek toch wel een bepaalde waarde heeft als dorpszicht.  
 
Hij merkt op dat Brasschaat 2012 zich zal onthouden bij de stemming. 
 
Schepen Brughmans antwoordt dat een aantal investeringen inderdaad niet werden 
weerhouden. Het een en ander zal inderdaad op een eerste budgetwijziging aan bod 
komen.  
 
Schepen D. de Kort merkt op dat inzake de openbare werken de verschuivingen ook 
te maken hebben met de coördinatie van de werken. Men heeft de werken gepland 
om de bereikbaarheid van de gemeente te behouden. Hij merkt op dat de werken in 
de Zegersdreef inderdaad belangrijk waren omdat daar noodzakelijke 
rioleringswerken dienden te gebeuren. 
 
Burgemeester Jambon merkt op dat de studie van Buur inderdaad werd uitgesteld, 
onder meer omdat er nog een juridisch vraagstuk diende uitgeklaard te worden. Het is 
alleszins wel de bedoeling om het project “Kernversterking” verder te zetten.  
 
Raadslid Broos vraagt welke termijn men voorziet. 
 
Burgemeester Jambon hoopt dat men op 7 januari de opdracht kan gunnen. De 
concrete planning wordt dan verder uitgewerkt met Buur. 
 
Schepen Cools vult aan dat de eerste fase in principe al is afgerond. Nu wordt een 
communicatief participatietraject opgezet.  
De verkoop van de gronden in de Prins Kavellei zijn inderdaad voorzien. Daarbij is 
ook het pand ter hoogte van Bredabaan 477 voor verkoop aangeboden. Dit staat al 
een tijd leeg. De gemeente heeft daar een voorkooprecht. De eigenaar van het 
aangrenzende café is overigens niet de uitbater. Er loopt nog een overeenkomst tot 
2021. Het is de bedoeling van de huidige eigenaar om daarna het pand de verkopen. 
Men zal dan bekijken of er een mooi project kan gerealiseerd worden bijvoorbeeld 
door de gronden samen te voegen. Het is de bedoeling om er een mooi beeld te 
realiseren bij het binnenrijden van Brasschaat vanuit het Noorden. 
 
Burgemeester Jambon antwoordt inzake de oproeping van de gemeentelijke 
begeleidingscommissie dat dit geldig moet gebeuren. Dit moet nagekeken worden. 
Het is niet zinvol als deze niet geldig zou vergaderen. Men riskeert tijdsverlies en geen 
winst. 
 
Raadslid Hoegaerts wil op het einde van de legislatuur terugblikken en lessen trekken. 
Hij leerde dat men met een lening van 10 miljoen euro op het einde van de legislatuur 
elk gat kan dichtplamuren. Hij herinnert er toch aan dat de gemeente normaal op het 
einde van deze legislatuur zouden geëindigd zijn met een leninglast van totaal 14 
miljoen euro en tegen 2022 zou dat normaal nogmaals gehalveerd zijn tot 7-en-een-
half miljoen euro. 
 
Hij leerde dat investeringen keer op keer kunnen uitgesteld worden. Hij leerde tijdens 
de verkiezingscampagne ook dat geschermd werd met 40 miljoen euro investeringen 
tijdens deze legislatuur, maar dat dat zeer relatief is, ten eerste omdat 10 tot 15% van 
de werkelijke investeringen werd gesubsidieerd of betoelaagd, ten tweede omdat 
men, wat hij recurrente uitgaven noemt, ook beschouwt als ‘investeringen’. Hij verwijst 
hierbij naar de aankoop van  informaticamateriaal, daar werd heel veel in 
geïnvesteerd deze legislatuur, omwille van de synergie, in de academies en het 
onderwijs en dergelijke. Het is evenwel maar logisch dat men dat regelmatig 
hernieuwt en vervangt. 
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Het is ook logisch dat men bijvoorbeeld investeert in dienstwagens, een andere grote 
uitgavenpost, bij voorkeur in milieuvriendelijke dienstwagens, uiteraard, om de 
dagelijkse werking te verzekeren. Om maar te zeggen dat het woord ‘investeringen’ in 
deze eerder relatief is. Zoals raadslid Broos ook heeft opgemerkt, worden ook de 
investeringen in de komende jaren voorzichtig of zelfs bescheiden ingeschat. 
 
Uit het verloop van het patrimonium leerde hij dat het gemeentebestuur sinds 2013 
zo’n 30 keer de verkopershamer hanteerde, en dat voor een bedrag dat vele malen 
hoger ligt, namelijk meer dan 10 miljoen euro tot nu toe, dan het bedrag voor 
aankopen van patrimonium. Het gaat dan over verkopen van gebouwen, woningen, 
gronden en percelen. Het NAC laat hij buiten beschouwing omdat dat een op een 
werd gefinancierd door de lening van 10 miljoen euro én uiteraard met de verkoop van 
de Rozenhoeve.  
 
In 2019 gaan overigens onder andere ook nog de gebouwen van Kabas en de 
pastorie op de Driehoek onder de hamer en de gronden aan de Wipstraat, dit voor 
een beoogde som van 1.400.000 euro. 
 
Vooruitzien is geen luxe, maar een plicht. Het nieuwe bestuur blikt ook al vooruit naar 
2020 waarin het de gronden aan de scholen Kaart zal vermarkten voor 1,8 miljoen 
euro. Hij bedoelt wel degelijk vermarkten, want waar is de tijd waarin een 
gemeentebestuur zelf de nodige middelen voorzag om te investeren in haar 
onderwijsinfrastructuur in plaats van vastgoedconstructies op te zetten en 
schoolgronden en speelplaats en bosruimte op te offeren om de school te renoveren. 
 
Inzake de belastingvoeten, zit Brasschaat in de middenmoot vergeleken met een 
aantal omliggende en vergelijkbare gemeenten zoals Kapellen, Schilde en Schoten, 
maar in ‘centen’ ontvangt de gemeente zeker niet minder, maar vaak meer dan deze 
buren. Uit de aanvullende personenbelasting rijft Brasschaat in 2017 11,5 miljoen euro 
binnen en budgetteert het bestuur voor 2019 12,17 miljoen euro. Schoten ontvangt 
zo’n miljoen euro minder en Kapellen met 5% aanvullende personenbelasting nog 
veel minder. Zo is het uiteraard allemaal wat makkelijker om de budgettaire eindjes 
aan elkaar te knopen, er van uitgaande dat die andere gemeenten een vergelijkbare 
dienstverlening verstrekken. En als dat niet lukt, dan, zo heeft hij gezien, kan men 
altijd gaan lenen, en dat tot 10 mijloen euro toe. Vlaams Belang zal om al die redenen 
tegen het budget en het meerjarenplan stemmen. 
 
Raadslid Van Honste merkt op dat het inderdaad een vreemd budget is. Haar fractie 
denkt al mee aan de toekomst en wat voorligt is het resultaat van de afgelopen 
legislatuur. Het huiswerk voor de meerjarenplanning moet nog gebeuren en dat zal 
geen makkelijke oefening zijn. Elke ploeg maakt keuzes en stelt prioriteiten. Dit moet 
nu voor de komende jaren bekeken worden. Een aantal zaken moeten nog afgewerkt 
worden en gerealiseerd worden. Een aantal andere zaken werden uitgesteld of 
hebben een grote impact op de plannen voor de komende jaren, zoals de werken aan 
de magazijnen en de brandweerkazerne. Er moeten dan ook nog een aantal 
wegenwerken gebeuren. Verder is er nog project Kaart dat moet afgewerkt worden en 
dat financiële gevolgen zal hebben. Toch zal men ook nieuwe zaken willen realiseren, 
ze hoopt maar dat men de volgende bestuursploeg voldoende ruimte heeft gelaten. 
Dit voorliggende budget steunt alleszins op de plannen van de vorige bestuursploeg 
en om die reden zal Open VLD zich ook nu onthouden bij de stemming. 
 
Schepen Brughmans antwoordt dat deze discussie al werd gevoerd, met name bij de 
opname van de lening van 10 miljoen euro. De investeringen voor 40 miljoen euro 
was geen verkiezingsslogan, hij kan de bedragen jaar per jaar oplijsten. Overigens 
werden er ook vandaag nog investeringen goedgekeurd. Het is inderdaad zo dat een 
aantal investeringen recurrent gebeuren, maar dat is normaal in een periode van 6 
jaar. Het is ook zo dat een stuk van het investeringsbedrag werd gefinancierd met 
subsidies. Ook dat is niet meer dan normaal. Men moet investeringen doen met een 
gezonde mix van eigen middelen en vreemde middelen. Daar werd werk van 
gemaakt. Inzake de schuld bedroeg deze in 2012 669 euro per inwoner. Op 31 
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december 2018 zam dat 634 euro per inwoner zijn. Hij meent dan ook dat men een 
gezonde mix heeft gevonden.  
 
Hij begrijpt dat de Open VLD fractie dit budget niet goedkeurt, maar men eindigt 
positief. Hij heeft uiteraard geen glazen bol en een aantal effecten zal in de komende 
jaren inderdaad spelen. Zo zal de responsabiliseringsbijdrage veel geld kosten. In 
2020 alleen zal dat al 2 miljoen euro zijn. Er wordt ook een nieuw systeem gehanteerd 
bij de betaling van het voorschot, zo werd men recentelijk nog geconfronteerd met een 
onverwachte en onvoorziene kost van 25.000 euro. Ook de taksshift zal nu beginnen 
spelen. Dat is een uitdaging waarmee elk lokaal bestuur wordt geconfronteerd.  
GOEDGEKEURD 
 
9 Aankoop provinciale aandelen PIDPA. Goedkeuring. 
 
10 AGB.Vraag tot omzetting korte termijn financiering in kader uitbreiding 

activiteiten AGB. Lening 500.000 euro. Goedkeuring. 
 
11 AGB Goedkeuring Meerjarenplanning 2015-2021 (herziening bij 

budgetopmaak 2019. Kennisneming budgetwijziging 2018 en Budget 
2019. 

 
12 Zorgbedrijf Brasschaat. Meerjarenplanning/budget 2019-2022. 

Goedkeuring. 
 
Raadslid Dirks vond het een bijzonder interessant document, dat er duidelijk was; Hij 
bedankt de opsteller. Niettemin heeft hij er ook een aantal vragen bij. Hij citeert: “het 
exploitatiebudget van Zorgbedrijf Brasschaat wordt opgemaakt in functie van 
kengetallen, vertrekkende vanuit omzet per prestatie die kan aangewend worden voor 
kosten om de afspraak naar de klant te realiseren. Dit betekent dat indien er meer 
opdrachten zijn er evenredig meer middelen kunnen verbruikt worden, indien minder 
dan omgekeerd. Bijvoorbeeld, een dag WZC brengt X op, hiervan kan Y worden 
aangewend voor voeding, Z voor zorguren, … Derhalve is het gebudgetteerde 
operationele resultaat per prestatie veel fundamenteler dan de budgettotalen. 
Natuurlijk moet het operationeel resultaat voldoende zijn om de voorziene 
afschrijvingslast en financiële kosten te kunnen financieren. Derhalve is een goede 
bezetting uitermate belangrijk. Het Zorgbedrijf ambieert verder te groeien. 
Hij leest dat een goede bezetting dus belangrijk is en dat het zorgbedrijf wenst te 
groeien. Hij vraagt hoe men dat wil realiseren. Hij merkt op dat er problemen zouden 
zijn met de erkenning van de acht bijkomende kamers. Hij vraagt om toelichting en of 
deze kamers al in gebruik zijn. Hij vraagt eveneens of er repercuties zijn op de 
personeelsbezetting, en of er zogeheten “zwarte” of niet erkende kamers zijn waarbij 
de personeelsbezetting niet werd aangepast. 
Ten tweede, is er sprake van een dagelijkse aanpassing van het personeelsbestand in 
functie van de behoeften. Hij heeft het moeilijk met de huidige gang van zaken. Het 
zorgbedrijf mag geen bodemloze put zijn, en de verliezen mogen niet te hoog op 
lopen, maar bij het lezen van dit document heeft hij de indruk dat enkel nog de cijfers 
tellen. Hij vindt dat jammer.  
Hij ziet eveneens dat er een relatief groot aantal langdurig afwezigen is. Hij vraagt of 
er een verband is met de huidige gang van zaken en of men te veel wil doen met te 
weinig personeel. Aanvullend was er in 2018 360.000 euro nodig voor de kosten van 
langdurig zieken. Nu budgetteert men slechts 150.000 euro. Hij vraagt of dat een 
realistische inschatting is. 
Nog in dat kader, weet hij dat Zorgbedrijf Antwerpen systematisch brieven stuurt aan 
de langdurige zieke personeelsleden, en dit om aan te sporen om terug te komen 
werken. Die communicatie is vaak redelijk cassant, en wordt ook gestuurd aan de 
ernstig zieken. Hij hoopt dat deze praktijk zich niet voordoet bij het personeel van 
Zorgbedrijf Brasschaat. Hij vreest hiervoor gezien hij leest dat de langdurig zieken 
nauwgezet worden opgevolgd en dat er maximaal wordt gestreefd naar hun re-
integratie. Hij vraagt om toelichting. 
Inzake het personeel was er in 2017 een bezetting van 48 statutair benoemde 
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personeelsleden in zorgfuncties tegenover 52 contractuelen. Nu raamt men in 2022 
32 statutairen en 57 contractuelen. Een daling dus van 100 naar 89 personeelsleden 
in zorgfuncties. Hij vraagt hoe die inschatting kan gerijmd worden met de 
groeiambities. Als men meer kamers of residenten ambieert, hoe kan dan de 
personeelsbezetting zo dalen. 
Verder maakt hij de som: eerder was er een exploitatieverlies van 800.000 euro, nu 
groeit men naar een overschot van 900.000 euro. Dat maakt een verschil van zo’n 
kleine 2 miljoen euro. Hij weet dat er schaalvoordelen werden gerealiseerd, onder 
meer via groepsaankopen met het Zorgbedrijf Antwerpen. Dat is een goede zaak. 
Toch heeft hij de indruk dat men zo’n verschil niet enkel met groepsaankopen kon 
realiseren.  
Om al die redenen zal Brasschaat 2012 tegenstemmen. 
Ten slotte heeft hij nog twee technische vragen. Ten eerste zou er sprake zijn dat de 
dienstencentra zouden overgenomen worden door zorgbedrijf Antwerpen. Hij vraagt of 
dat gerucht klopt. Ten tweede vraagt hij of er erkenning door het Vlaams agentschap 
voor personen met een handicap in orde is.  
 
Raadslid Hoegaerts leest inzake het exploitatiebudget en de resultaten van het 
Zorgbedrijf dat het Zorgbedrijf wijst naar 3 factoren om de resultaten te beïnvloeden, 
met name de ‘aanpassing’ van de prijzen conform de marktontwikkeling, een lagere 
uurloonkost voor nieuwe medewerkers en 'allerlei efficiëntieverbeteringen'.  
Hij merkt op dat efficiëntieverbeteringen niet tot in het oneindige mogelijk zijn, zeker 
niet wanneer men het zorgniveau op een kwaliteitsvol peil wil houden. Verder merkt hij 
op dat, gezien de marktontwikkeling waarbij alles duurder wordt, een ‘aanpassing’ van 
prijzen op korte of lange termijn waarschijnlijk een prijsstijging. Dat blijkt ook uit de 
financiële risico’s die het Zorgbedrijf beschrijft en waarbij het een slag om de arm 
houdt. Het vermeldt ook expliciet dat "de exploitatie meer zorgen baart dan de 
investeringszijde". Vlaams Belang vindt dat er in dat geval er meer middelen naar de 
exploitatie moeten gaan om het evenwicht, en dus ook de zorgkwaliteit, te bewaren en 
prijsstijgingen allerhande te vermijden.  
 
Schepen Brughmans antwoordt dat er inderdaad is geïnvesteerd in de uitbouw van 8 
bijkomende kamers. Daarvan zijn er 3 erkend en 5 nog niet erkend. Hij merkt op dat 
de procedure is gewijzigd. Er is wel een dossier lopende, maar het is wachten op de 
volgende erkenningsronde. Wat er met die 5 kamers kan gebeuren, is iets dat de raad 
van beheer in januari of februari zal bekijken.  
Inzake het Vlaams fonds voor personen met handicap is het zo dat werd onderzocht 
of men die kamers voor een bepaalde doelgroep al kon aanwenden. Zo dacht men 
bijvoorbeeld de kamers ter beschikking te stellen van Rotonde. Het decreet legt echter 
op dat men eerst voorrang moet geven aan de partner van een reeds verblijvende 
bewoner. Dit wordt alleszins onderzocht en vormt onderwerp van bespreking in de 
raad van beheer.  
De impact van die kamers op de personeelsbezetting werd al besproken in de 
commissie. Deze zal bekeken worden en de bezetting zal worden aangepast in functie 
van de invulling. Nu zijn er 3 erkende kamers. Voor de 5 andere wordt gekeken naar 
bepaalde doelgroepen.  
Inzake de dagelijkse aanpassing van het personeelsbestand aan de behoefte, is het 
zo dat het hier gaat over het effectieve aantal verzorgers op de werkvloer per dienst 
per dag. Zo start de vroege bijvoorbeeld met 4 personen per afdeling. Het is niet altijd 
makkelijk om dat te realiseren, bijvoorbeeld door korte en onverwachte afwezigheden. 
De streefcijfers worden meestal gehaald, soms ook niet. Soms start men bijvoorbeeld 
ook met 5 in plaats van 4. Dit wordt alleszins overlegd met de vakorganisaties. 
Inzake langdurige zieken zijn er een aantal mensen met een effectieve slepende 
ziekte. Hij heeft geen weet dat men het personeel van zorgbedrijf Brasschaat 
aanschrijft. Het is wel zo dat de HR-afdeling langdurige zieken wel opvolgt, en 
geregeld contact opneemt en de mensen begeleidt. Dat persoonlijk contact is 
belangrijk voor de re-integratie op de werkvloer. In een aantal gevallen werd het werk, 
na overleg met de arbeidsgeneesheer, opnieuw hervat. Soms is dat succesvol, soms 
hervalt men. De begeleiding is evenwel belangrijk. De ksoten heeft men niet in de 
hand, dit is wel een financieel risico omdat de meerkost van langdurige zieken door 
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het bestuur wordt gedragen, zoals ook de kosten voor het overgedragen personeel. Er 
werd redelijkheidshalve een bedrag van 150.000 euro voorzien, maar dat kan 
inderdaad hoger of lager uitvallen. 
Inzake de cijfers over de personeelsbezetting in 2022, merkt hij op dat men daarover 
eigenlijk geen uitspraken kan doen. De voorbije jaren was de bezetting telkens rond 
de 100 werknemers, en er is geen reden om dit op korte termijn aan te passen 
Inzake de prijsaanpassing conform de marktontwikkeling, is het zo dat er een 
jaarlijkse indexering is voorzien, en dat na gunstig akkoord van de afdeling Zorg van 
de Vlaamse gemeenschap. Er zijn geen plannen voor een andere prijsaanpassing van 
de kamers.  
 
Burgemeester Jambon vult aan dat hij van mening is dat de uitbating van de 
dienstencentra een taak is van de gemeente. Een overdracht is vandaag niet aan de 
orde. Hij ziet geen toegevoegde waarde bij een uitbesteding. 
 
Raadslid Dirks vraagt wanneer die 5 kamers zouden erkend worden. Men verwijst 
vaak naar het contingent. Hij vraagt of Brasschaat nog ruimte heeft voor extra bedden 
in dat contingent. 
 
Schepen Brughmans antwoordt dat de erkenningsronde regionaal gebonden is. Hij 
weet niet wanneer de volgende ronde zal lopen. Het is zo dat er momenteel geen 
ruimte is voor bijkomende bedden in het contingent. Hij merkt op dat er momenteel in 
alle zorgcentra kamers vrij zijn, binnen een aantal jaar zullen er tekorten zijn. De 
effectieve erkenningen zal waarschijnlijk gebeuren in functie van een concrete vraag 
naar bijkomende kamers. 
 
Raadslid Dirks vindt het goed dat men geen uitspraken kan doen over de bezetting in 
2022. Hij merkt op dat het handiger zou zijn om dat dan ook niet te doen in het 
meerjarenplan. Hij merkt op dat het personeel dit ook leest, en het weinig hoopgevend 
is wanneer men leest dat er 11 plaatsen zouden verdwijnen. Hij vraagt alleszins om 
de hoofdelijke stemming.  
GOEDGEKEURD 
 
13 OCMW. Goedkeuring herziening Meerjarenplanning 2014-2021 en 

kennisname Budgetwijziging 2018 en Budget 2019. 
 
Raadslid Dirks vraagt of de plannen inzake Kabas, de sociale kruidenier en het 
inleefhuis in het Sint-Jozefgebouw al bekend zijn. Men voorziet huurontvangsten van 
Kabas. Hij vraagt wat daar mee zal gebeuren. Ten tweede merkt hij op dat men geen 
extra indexering voorziet voor 2019. Hij vraagt om men al zeker is dat die indexering 
er niet komt, gelet op de stijgende inflatie. 
 
Schepen Brughmans antwoordt dat er nu werkzaamheden plaatsvinden in het Sint-
Jozefgebouw. De verhuis is voorzien voor maximum 2 jaar. Hij merkt op dat het 
gebouw nu al in gebruik is door Provikmo, Huize Maria en een aantal kantoren van 
Rotonde. Er wordt in de nieuwe legislatuur gezocht naar een nieuwe bestemming voor 
het gebouw.  
 
De financieel directeur vult aan dat er op het moment van de budgetopmaak geen 
indexering werd voorzien. Men moet hier altijd vertrekken van een bepaalde 
inschatting. In december kwam er dan het bericht dat er in 2019 toch een indexering 
zou komen. Hij merkt op dat dit kan meevallen of tegenvallen. De impact van zo’n 
indexering kan meestal worden geabsorbeerd in het lopende budget. 
 
Raadslid Ophoff stelt dat Open VLD zich zal onthouden bij de stemming.  
 
Raadslid Hoegaerts stelt dat Vlaams Belang zich ook zal onthouden.  
 
Raadslid Dirks stelt dat ook Brasschaat 2012 zich zal onthouden. 
GOEDGEKEURD 
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Plaatsgebonden zaken 
Patrimonium 
 
14 De Mortel 16 en 32. Goedkeuring gunningsverslag en gunningsvoorstel 

GAFPA. Goedkeuring overeenkomst GAFPA. 
 
Raadslid Dirks vond het een interessant gunningsverslag. Dit is erg goed gedaan. Hij 
vindt het wel eigenaardig dat een van de 7 eisen een attest van plaatsbezoek is en dat 
men zou gunnen aan een firma die dat attest niet heeft kunnen voorleggen. Daarop 
werd geantwoord dat er zich geen probleem stelt men dat het indienen van de offerte 
aantoont dat men een plaatsbezoek heeft gedaan. Hij vraagt of dit correct verloopt. 
Verder is er vaak sprake van het deel voor de brandweer en een deel voor het 
gemeentehuis. Hij merkt op dat men beter het gemeentemagazijn als term hanteert, of 
gemeentelijke diensten. Hij vindt de bewoording verwarrend.  
 
Schepen D. de Kort is blij dat men, na een hele lijdensweg, nu kan gunnen. De 
samenvoeging van de magazijnen komt ten goede aan een efficiëntere werking van 
de diensten. Bovendien komt er meer ruimte voor de brandweer.  
 
De algemeen directeur antwoordt dat hij de tekst inzake het attest in detail zal 
nakijken, met name of er een verplichtend karakter is of niet. 
GOEDGEKEURD 
 
Vrije tijd 
Sport 
 
15 EVA vzw Sport Plus. Dagorde algemene vergadering van 14 januari 2019 

en bevestiging mandaat. 
 
Raadslid Broos merkt op dat men voor de twee EVA vzw’s niet dezelfde werkwijze 
hanteert. Zo is er voor de vzw Cultuur nog niet gesproken over de verplaatsing van de 
maatschappelijke zetel. Hij vraagt of men dat niet moet voorzien. Men moet er voor 
waken dat men de opdracht van het AGB als dienstencentrum niet in het gedrang 
brengt. Ten tweede werd ook hier de datum van de algemene vergadering 
verschoven. Hij vraagt dat men toch meer respect opbrengt voor de vrijwilligers die 
zich hierin engageren.  
 
Schepen Van Gerven antwoordt dat de datum werd verplaatst omdat men tot 2018 
verplicht is om de controle van de rekening door een bedrijfsrevisor te laten doen. 
Deze bijkomende stap zorgt voor moeilijkheden met de timing, omdat de verschillende 
stukken telkens besproken moeten worden op de raad van bestuur, het college, de 
gemeenteraad en dan pas op de algemene vergadering. In 2019 valt die verplichting 
weg. Het advies is om geen beroep meer te doen op de revisor. Dat is de reden van 
de verschuiving. 
GOEDGEKEURD 
 
Ondersteunende diensten 
Initiatieven raadsleden 
 
16 Gemeenteraad. Vraag van raadslid Somers, namens CD&V, over een 

fietsberging in de voortuin. 
 
Raadslid Somers merkt op dat de fiets meer en meer op het voorplan komt. Het 
gebruik van de fiets voor woon - en werkverkeer wordt meer en meer gepromoot. 
Daarbij komt er natuurlijk ook meer nood aan een 'veilige opbergplaats voor fietsen’ 
aan huis. Er zijn mooie ontwerpen voor metalen fietsbergingen, deze kunnen dan in 
de voortuin geplaatst worden. Verschillende gemeenten voorzien al dergelijke 
bergingen. De voordelen zijn een veilige standplaats , ook voor de elektrische fiets in 
de vrieskou, een verdere aanmoediging om de fiets te gebruiken en een oplossing 
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voor mensen die geen grote garage hebben. 
Ze merkt op dat men een vergunningsaanvraag zal moeten voorzien op het 
gemeentehuis, en dat men moet verduidelijken welke staketsels men mag plaatsen.  
 
Schepen Cools antwoordt dat het bestuur blijven inzetten op het groene karakter. 
Daarbij zal het ook het fietsgebruik blijven stimuleren. Dat komt ook aan bod in de 
mobiliteitsvisie. Het gebruik van de fiets komt ook aan bod in het overleg met 
bouwheren. Er wordt steeds gevraagd om voldoende plaatsen te voorzien. Ook via de 
parkeerverordening wil men het fietsgebruik stimuleren. Dat wordt momenteel verder 
onderzocht. Een mooie berging in de voortuin die verplaatsbaar is, wordt niet als een 
constructie of gebouw bezien. Ze mag niet te hoog zijn of storend. Het is wel de 
bedoeling om voldoende groen of aanplanting te voorzien rond de stalling, waarbij een 
evenwicht moet gerealiseerd worden tussen toegankelijkheid en het uitzicht.  
 
Raadslid Broos merkt op dat dit al op de gemeenteraad van 26 februari werd 
besproken. Toen gaf de schepen eenzelfde antwoord. Dat is consistent, er is op tien 
maanden tijd niets gerealiseerd. Hij merkt op dat men al veel meer vooruitgang had 
kunnen realiseren. Het is zo dat men bij bouwprojecten parkeerplaatsen voor auto’s 
verplicht. Voor fietsen gaat men overleggen. Het is duidelijk dat de fiets op de tweede 
plaats komt. Hij merkt op dat men in 2017 ook al vroeg om soortgelijke stallingen te 
voorzien in straten waar er geen garages of voortuinen zijn. Ook daarvoor werd niets 
gerealiseerd.  
 
Raadslid Dirks wil aanvullen. In de Gecoro werd al minstens drie keer gesproken over 
de mogelijkheid om fietsparking in de voortuinen toe te laten. Initiatief hiervoor werd 
telkens uitgesteld. Men staat niets verder. Nochtans wordt de fiets meer en meer 
gebruikt. Men ziet vaak dat de fietsen nu zomaar in de tuin worden gestald, omdat 
men geen stalling mag voorzien. Nochtans zou een oplossing goed zijn voor de 
bewoners en voor het straatbeeld. 
 
Raadslid Van der Schoepen wil in dit kader ook tussenkomen op de stalling van de 
deelfietsen. Hij merkt op dat deze over het hele grondgebied van de gemeente 
verspreid staan. Vaak liggen ze op de grond. Het is een goed idee om stallingen te 
voorzien in de voortuinen, maar ook voor de deelfietsen is een goede berging 
noodzakelijk. 
  
Schepen D. de Kort is blij dat de fiets meer en meer gebruikt wordt. Het is inderdaad 
zo dat er nood is aan een oplossing voor de bergplaatsen. Dat werd inderdaad ook al 
gesteld in de Gecoro. Het moet op een grondige manier worden onderzocht. De 
parkeerverordening moet worden aangepast en dat in het kader van de hele 
ruimtelijke ordening. De diensten ruimte en wonen en mobiliteit maken er grondig 
werk van. Hij hoopte ook het een en ander sneller gerealiseerd te zien, maar de 
oplossing moet sluitend zijn en geen bijkomende vragen oproepen. Hij zal dit volgend 
jaar mee bewaken en kritisch bevragen.  
Inzake de deelfietsen is het systeem net zo opgesteld dat er geen vaste stalplaats is 
voorzien. Dat is het verschil met andere aanbieders, zoals blue bike. Werken met 
vaste stalplaatsen is erg kostelijk. Het is al gauw 44.000 euro voor 4 à 5 fietskluizen. 
Brasschaat kocht 105 fietsen voor 30.000 euro, met onderhoudscontract. Hij lichtte al 
toe dat het systeem werkt met een app waarbij je kan zien waar de parkeervakken 
zijn. Plaats je een fiets niet correct terug dan krijg je een bericht. Ondertussen wordt er 
ook een meerkost aangerekend. Bovendien kunnen anderen die de fiets dan wel juist 
wegplaatsen bonussen krijgen. Hij merkt op dat de jeugd dat systeem al ontdekt heeft 
en dat het al via de sociale media wordt besproken.  
Verder zijn er meerdere inwoners met vragen over de werking van het systeem. De 
communicatiedienst probeert via de sociale media zelf al zoveel mogelijk antwoorden 
te geven.  
 
Raadslid Van der Schoepen merkt op dat men toch gewone fietsstallingen zou kunnen 
voorzien op de voorziene dropzones. Op die manier kan men de fietsen minstens 
rechtop weg zetten.  
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Schepen D. de Kort merkt op dat Mobit momenteel wel onderzoekt of men de 
herkenbaarheid van de stelplaatsen in het straatbeeld kan verhogen. 
KENNISGENOMEN 
 
17 Gemeenteraad. Vraag van raadslid Pauwels, namens Brasschaat 2012, 

over geluidshinder veroorzaakt door motorvoertuigen. 
 
Raadslid Pauwels merkt op dat verkeer sowieso geluidshinder met zich meebrengt. Er 
is echter een tendens om dit geluid nog te accenturen of te versterken. Meer en meer 
produceren motorvoertuigen, of het nu twee- drie- of vierwielers gaat een zogenaamd 
sportief geluid.  
Door middel van technische ingrepen of zelfs door het installeren van bepaalde 
software verhoogt men de decibels. Dit kan voor de bestuurder van het voertuig een 
bepaalde kick geven, maar voor anderen wordt dit als storend ervaren.  
In art.7.2 van het politiereglement leest hij dat “elk gerucht of rumoer bij dag of nacht 
dat zonder noodzaak wordt veroorzaakt of dat te wijten is aan gebrek aan vooruitzicht 
of voorzorg en dat van aard is de rust der inwoners te verstoren, verboden is.”  
Hij vraagt in eerste instantie niet om te gaan verbaliseren of GAS-boetes op te leggen, 
maar wel om een sensibilseringsactie te voorzien die eigenaars van gemotoriseerde 
twee- drie- of vierwielers wijst op het feit dat zij in overtreding zijn. Indien deze actie 
niet zou helpen kan men eventueel wel overgegaan tot andere maatregelen.  
 
Commissaris Van Ranst antwoordt dat het de bedoeling is om duurzaam op te treden, 
en dat via de technische vereisen, met een verplichte keuring. Het geciteerde artikel 
betreft vooral incidentele geluidsoverlast en minder aanhoudende geluidshinder. Hij 
merkt op dat een boete het probleem niet zal verhelpen. De wijkinspecteurs kunnen 
wel inzetten op preventie, bijvoorbeeld wanneer zij vaststellen dat iemand 
herhaaldelijk opstart. 
 
Raadslid Pauwels is van mening dat het artikel wel kan dienen. Hij is tevreden dat 
men aandacht heeft voor de problematiek. Hij vraagt om men de apparatuur en de 
ruimte heeft om kleine brommers te testen. Hij merkt op dat de impact van 
geluidshinder op milieu en gezondheid wordt onderschat. 
 
Commissaris Van Ranst merkt op dat men inderdaad werkt op geluidshinder door 
brommers. Ook tuning van voertuigen is een probleem. Op dat moment stuurt men de 
chauffeur naar de keuring of stelt men een pv van waarschuwing op. Men heeft 
verschillende mogelijkheden waaruit men, afhankelijk van de situatie, kan kiezen. Het 
is zeker een aandachtspunt. In dat kader merkt hij op dat het plan “overlast” in de 
toekomst zal worden herschreven en dat meer informatie hierover dus nog zal volgen.  
KENNISGENOMEN 
  

 

Gedaan in zitting datum als boven. 
 
de algemeen directeur, de voorzitter gemeenteraad, 
  

Ward Schevernels Jef Konings 

 


